
Protokół Nr VII/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Opatowie, która 
odbyła się w dniu 23 października 2024 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie 

 
W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólny stan - 15 

zgodnie z załączoną listą obecności do niniejszego protokołu, Burmistrz 

Miasta i Gminy w Opatowie – Grzegorz Gajewski, Z- ca Burmistrza – 

Marcin Słapek, Sekretarz Gminy – Hubert Dziadczykowski, Skarbnik 

Gminy – Martyna Rusak, sołtysi, Przewodniczący jednostek pomocniczych 

Gminy Opatów, Kierownicy i pracownicy jednostek pomocniczych Urzędu 

Miasta i Gminy Opatów oraz zaproszeni goście. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 13 : 10 

 

Porządek obrad: 
 

Ad.1 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

5. Informacja Ośrodka Pomocy Społecznej w Opatowie dotycząca wsparcia 

kierowanego do osób starszych w gminie Opatów, 

a) dyskusja 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej z analizy oświadczeń 

majątkowych radnych zobowiązanych do ich złożenia za 2023 rok. 
7. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Opatów z analizy oświadczeń 

majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia za 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmieniająca uchwałę Nr IV/33/2024 r. z dnia 18 lipca 2024 r. w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko – Katolickiej pw. Św. 



Bartłomieja Apostoła w Strzyżowicach na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków na 

zadanie pn. „ Wykonanie niezbędnych prac konserwacyjno – ochronnych 

przy zabytkowym kościele p. w. Św. Bartłomieja w Strzyżowicach”, 

b) zmieniająca uchwałę Nr III/21/2024 r. z dnia 20 czerwca 2024 r. w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko – Katolickiej  pod wezwaniem 

Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Opatowie na dofinansowanie 

prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

na zadanie pn. „ Remont konserwatorski elewacji zewnętrznych budynków 

skrzydeł klasztornych zespołu klasztornego O. O Bernardynów w 

Opatowie”, 

c) zmieniająca uchwałę Nr LXVIII/599/2024 z dnia 27 marca 2024 r. w 

sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko – Katolickiej w 

Ptkanowie na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 

robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków na zadanie pn. „ Modernizacja pokrycia 

dachowego oraz konstrukcji dachowej w zakresie prezbiterium, zakrystii i 

kruchty bocznej Kościoła p. w. Św. Idziego w Ptkanowie etap I”.  

d) poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego i 

podatku leśnego, określenia inkasentów, terminów płatności dla 

inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia prowizyjnego za 

inkaso, 

e) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2024 rok, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Opatów na lata 2024 – 2035,   

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Opatów z działalności za okres 

pomiędzy sesjami. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Opatowie Małgorzata Szczepańska otworzyła 



obrady VII sesji Rady Miejskiej w Opatowie, poinformowała, że obrady sesji są 

nagrywane i transmitowane,  stwierdziła  kworum  rady  na  sali: na stan 15 

radnych, obecnych jest 14 radnych. 

 

Następnie powitała przybyłych radnych, sołtysów, Burmistrza z kierownikami 

oraz zaproszonych gości. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła powyższy projekt porządku 

obrad sesji w treści jw. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

porządku obrad sesji. Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku 

obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Szczepańska: Poddała pod 

głosowanie przedstawiony porządek obrad. 

Głosowanie: ,,za" – 14, „przeciw" – 0,    „wstrzymało się" – 0, 

Ad.4 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Szczepańska :  Zapytała czy  są 

uwagi do protokołu z VI sesji Rady Miejskiej z dnia 18 września 2024 roku. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w 

Opatowie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z VI sesji Rady Miejskiej w 

Opatowie. 

Głosowanie: ,,za" -  14, „przeciw" – 0,  „wstrzymało się” – 0 

Ad.5  
Informacja Ośrodka Pomocy Społecznej w Opatowie dotycząca wsparcia 

kierowanego do osób starszych w gminie Opatów, 

W tym punkcie  radni nie zabierali głosu.  

Ad.6 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Opatowie - Małgorzata Szczepańska – 
przedstawiła informację z analizy oświadczeń majątkowych radnych 



zobowiązanych do ich złożenia za 2023 rok. 

Ad.7 
Burmistrz Miasta i Gminy Opatów – Grzegorz Gajewski – przedstawił informację z 

analizy oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia za 2023 rok.  

Ad.8 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Małgorzata Szczepańska poddała pod 

głosowanie uchwały w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę Nr IV/33/2024 r. z dnia 18 lipca 2024 r. w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko – Katolickiej pw. Św. Bartłomieja 

Apostoła w Strzyżowicach na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków na zadanie pn. „ Wykonanie 

niezbędnych prac konserwacyjno – ochronnych przy zabytkowym kościele p. w. 

Św. Bartłomieja w Strzyżowicach”, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Skarbnik Gminy – Pani Martyna Rusak – przedstawiła pozytywną opinię do w/w 

projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/44/2024 
zmieniająca uchwałę Nr IV/33/2024 r. z dnia 18 lipca 2024 r. w sprawie udzielenia 
dotacji celowej Parafii Rzymsko – Katolickiej pw. Św. Bartłomieja Apostoła w 
Strzyżowicach na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 
robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 
ewidencji zabytków na zadanie pn. „ Wykonanie niezbędnych prac 
konserwacyjno – ochronnych przy zabytkowym kościele p. w. Św. Bartłomieja 
w Strzyżowicach”, 

Głosowanie „za” – 13,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 



b) zmieniająca uchwałę Nr III/21/2024 r. z dnia 20 czerwca 2024 r. w sprawie    

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko – Katolickiej  pod wezwaniem 

Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Opatowie na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków na zadanie pn. „ 

Remont konserwatorski elewacji zewnętrznych budynków skrzydeł klasztornych 

zespołu klasztornego O. O Bernardynów w Opatowie”, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Skarbnik Gminy – Pani Martyna Rusak – przedstawiła pozytywną opinię do w/w 

projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/45/2024 
zmieniająca uchwałę Nr III/21/2024 r. z dnia 20 czerwca 2024 r. w sprawie 
udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko – Katolickiej  pod wezwaniem 
Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Opatowie na dofinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków na zadanie pn. 
„ Remont konserwatorski elewacji zewnętrznych budynków skrzydeł 
klasztornych zespołu klasztornego O. O Bernardynów w Opatowie”, 

Głosowanie „za” – 13,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się - 0 
c) zmieniająca uchwałę Nr LXVIII/599/2024 z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko – Katolickiej w Ptkanowie na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków na 

zadanie pn. „ Modernizacja pokrycia dachowego oraz konstrukcji dachowej w 

zakresie prezbiterium, zakrystii i kruchty bocznej Kościoła p. w. Św. Idziego w 

Ptkanowie etap I”.  



Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Skarbnik Gminy – Pani Martyna Rusak – przedstawiła pozytywną opinię do w/w 

projektu uchwały. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/46/2024 
zmieniająca uchwałę Nr LXVIII/599/2024 z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie 
udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko – Katolickiej w Ptkanowie na 
dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 
ewidencji zabytków na zadanie pn. „ Modernizacja pokrycia dachowego oraz 
konstrukcji dachowej w zakresie prezbiterium, zakrystii i kruchty bocznej 
Kościoła p. w. Św. Idziego w Ptkanowie etap I”.  

Głosowanie „za” – 13,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
d) poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego, określenia inkasentów, terminów płatności dla inkasentów oraz 

ustalenia wysokości wynagrodzenia prowizyjnego za inkaso, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady Miejskiej w 

Opatowie – Waldemar Bocheński przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu 

uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/47/2024 



poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 
leśnego, określenia inkasentów, terminów płatności dla inkasentów oraz 
ustalenia wysokości wynagrodzenia prowizyjnego za inkaso, 

Głosowanie „za” – 11,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
e) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2024 rok, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Skarbnik Gminy – Pani Martyna Rusak – przedstawiła pozytywną opinię do w/w 

projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/48/2024 
zmian w budżecie Gminy Opatów na 2024 rok, 

Głosowanie „za” – 13,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Opatów na lata 2024 – 2035,   

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Skarbnik Gminy – Pani Martyna Rusak – przedstawiła pozytywną opinię do w/w 

projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VII/49/2024 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Opatów na lata 2024 – 2035,   



Głosowanie „za” – 13,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się - 0 

Ad.9 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy Opatów – przedstawiając 

sprawozdanie przekazał, że wspólnie z Panem Burmistrzem Marcinem Słapkiem 

wzięli udział w następujących wydarzeniach: Na wstępie przekazał, że 

zakończyły się wybory sołtysów oraz Przewodniczących Rad O`siedli Nr 1 i Nr 

2, przekazał gratulacje  wszystkim sołtysom, zarówno tym wybranym po raz 

pierwszy oraz tym którzy pierwszy raz pełnią tę funkcję, została podpisana 

umowa na dofinansowanie rozbudowy budynku Przedszkola Publicznego 

Bajkowy Zakątek, poinformował, że zostały przekazane dary dla powodzian, 

wspólnie z Panem Burmistrzem Marcinem Słapkiem wzięli udział w imprezie 

rekreacyjno-sportowej turniej dla przedszkolaków organizowanej w Szkole 

Podstawowej nr 1 w Opatowie, następnie udział w posiedzeniu Zarządu 

Związku Miast i Gmin regionu świętokrzyskiego w Kielcach, odbyło się 

spotkanie w sprawie trzeciego etapu rewitalizacji miasta Opatowa. Pan 

Burmistrz Marcin Słapek wspólnie z  pracownikami Urzędu spotkał się z 

wykonawcą basenu po zakończonym sezonie w sprawie wykonania napraw 

gwarancyjnych, udział w zgromadzeniu członków Ekologicznego Związku 

Gmin Dorzecza Koprzywianki, odbył się odbiór nowego budynku Biblioteki 

Publicznej, odbyło się spotkanie na zaproszenie komendanta powiatowego w 

sprawie dotyczącej współpracy w zakresie zabezpieczania niewybuchów, 

odbyła się  konferencja trenerów piłki nożnej Grassroots, następnie przekazał, 

iż odbyło się  spotkanie z wykonawcami  w sprawie utworzenia Centrum 

Historii Templariuszy. Wspólnie z panem kierownikiem Jarosławem Czubem 

odbyło się spotkanie z dyrektorem wód polskich zlewni w Sandomierzu, 

rozmawiając o potencjalnej współpracy na tę kadencji,  udział w święcie 

Edukacji Narodowej, udział w święcie, na zaproszenie zaprzyjaźnionego 

miasta partnerskiego Modry Kamień na Słowacji, następnie udział w 

inauguracji roku akademickiego Uniwersytetu III wieku, udział w uroczystym 

odśpiewaniu trzech pieśni patriotycznych, w którym uczestniczyła szkoła 

podstawowa Nr 1 w Opatowie. Następnie przekazał, pozytywną informację, 



pisma Wspólnota w sprawie rankingu wydatków inwestycyjnych gmin za lata 

2021-2023 na jednego mieszkańca gmina Opatów zajęła 34 miejsce na 264 

chyba sklasyfikowane gminy będące stolicami powiatów, czyli 34 miejsce. 

Uważa, że takie gospodarowanie wydatkami bieżącymi przynosi duże efekty 

dla naszej Gminy. 

Ad.10 

Pani Przewodnicząca Małgorzata Szczepańska poinformowała, iż nie wpłynęły 

do rady żadne interpelacje i zapytania. 

Ad.11 

W punkcie tym radni głosu nie zabierali. 

Ad.12 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady VI sesji Rady Miejskiej 

w Opatowie słowami „ Zamykam obrady IV sesji Rady Miejskiej w Opatowie ” 

Zakończenie sesji o godz. 14.45  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Opatowie 

(mgr Małgorzata Szczepańska) 

Protokołowała: 

(mgr Karolina Frejlich) 
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